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VENICUT54 防割手套升级说明函 

名称：防切割手套  

型号：VENICUT54 

代码：202017 
 

升级内容： 

代尔塔防切割手套 VENICUT54 的长度进行了升级，8 码由 255mm 增长至 285mm，

9 码由 265mm 增长至 298mm。产品六位码保持“202017”不变。手套长度的增加集中

于袖口部分，袖口长度的增加使手套紧箍腕部，工作中不易脱落，防护更加安全。 

 

图片说明： 

产品举例 升级前 升级后 

VENICUT54 

(202017) 

  

备注：产品升级中，市场上存在的两种标识式样均为代尔塔产品。 

 

发函公司：代尔塔(中国)安全防护有限公司 

文件类型：☐通知 ☒说明函  ☐申请类   

文件性质：☒通用性文件  ☐特殊性文件 

发放对象：☒所有客户 ☐需要客户 

日    期：2021 年 4 月 22 日
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 Product Upgrading of Cut Resistant Gloves - VENICUT54   

 

PRODUCT NAME: 

VENICUT54 

 

CHANGE CONTENT: 

Delta Plus Group’s cut resistant gloves – VENICUT54 has been upgraded in terms of glove length. 

The length of size 8 goes from 255mm to 285mm, while the length of size 9 goes from 265mm to 

298mm. The increased length of the cuffs tightens the gloves around the wrist, which improves the 

safety performance. 

 

Refer to the following product pictures for the design upgrading. 

 

PRODUCT BEFORE AFTER 

VENICUT54 

 

  

 

NOTICE:  

All the products are in upgrading, so both types of the products in market belong to Delta Plus. 

COMPANY：DELTA PLUS CHINA CO., LTD. 

TYPE：☐Notification ☒Explanation ☐Application   

PROPERTY：☒General use  ☐Specific use 

TARGET：☒All clients ☐Required clients 

DATE： 22nd Apr., 2021


